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Protokoll nr 2 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 18 februari 2014 

 

§ 18 Anmälan av protokoll från kommunstyrelsens 
pensionärsråd från den 11 februari 2014 

Föreligger protokoll nr 2 från kommunstyrelsens pensionärsråd från 

sammanträde den 11 februari 2014. 

 

 Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 

§ 19 Anmälan av protokoll från socialnämndens, 
äldrenämndens och överförmyndarnämndens 
gemensamma råd för funktionshinderfrågor från 
den 30 januari 2014 

Föreligger protokoll från socialnämndens, äldrenämndens och 

överförmyndarnämndens gemensamma råd för 

funktionshinderfrågor från sammanträde den 30 januari 2014. 

 

 Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 

§ 20 Anmälan av postlista för tiden                              
2014-01-01 – 2014-01-31 

Föreligger äldreförvaltningens postlista för januari 2014.  

 

 Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 

§ 21 Övriga frågor 

Avdelningschefen Raili Karlsson besvarar frågan från ledamoten 

Norma Aranda de Gutièrrez (S) rörande en artikel ”Stockholms stad 

säger upp hemtjänst efter stora brister” (Metrotidning från den 17 

februari 2014). Hemtjänstens företag Enklare vardag hade brustit i 

hantering av arbetssituation och äldreförvaltningen har anmält 

företaget till Ekobrottsmyndigheten samt uppsagt avtalet. De äldre 

som hade hemtjänster utförda av företaget (60-tal äldre) erbjöds att 

byta ut utförare. Utförarbyte kan ske fort på en gång. 
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Protokoll nr 2 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 18 februari 2014 

 

Direktören Eva Frunk Lind svarade på frågan från ersättaren 

Magnus Nilsson (S) om brister i Paraplysystemet och informerade 

att äldrenämnden får konsultrapporten angående Stockholms stads 

it-register ”Paraplysystemet” när kommunstyrelsen kommer att 

skicka ut den på remiss. Rapporten 20014:1 finns tillgänglig på 

stadens hemsida: 

www.stockholm.se/revisionskontoret/revisionsrapporter 

 

Eva Frunk Lind svarade på frågor från ledamoten Torun Boucher 

(V) om införandet av det nya tidsregistreringssystemet i 

hemtjänsten och redogjorde för omfattande 

kommunikationsinsatser. Utbildningar för kommunala och privata 

utförare som har anmält sitt deltagande i det nya 

tidsregistreringssystemet genomförs sedan hösten 2013. Utöver 

utbildning av hemtjänstpersonal har äldreförvaltningen genomfört 

en serie av informationsmöten för äldreomsorgschefer, 

biståndshandläggare och för privata utförare. Äldreförvaltningen 

tog fram en broschyr om införande av tidsregistreringssystem som 

delas ut till alla äldre med beviljad hemtjänst. 

Ledamoten Torun Boucher (V) tog upp att det förekommer en oro 

hos hemtjänstens personal rörande GPS-övervakning.  

Ordföranden Joakim Larsson (M) informerade om att personalen 

ska aktivera GPS när de kommer fram till den äldre och när man har 

avslutat hemtjänstuppdraget kan GPS stängas av efter att man har 

lämnat platsen.  

Ledamoten Mirja Räihä (S) tillade att de flesta är nöjda med 

tidsregistreringssystemet 

 

Vid protokollet 

 

 

Barbara Ahlmark, nämndsekreterare 

 


